
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 10. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 270
Ministeren bedes redegøre for status på den del af boligaftalen fra 2014, som
lyder: ”at aftalen efter 2 år skal evalueres og revurderes” og ”at følge udviklin-
gen i Landsbyggefondens tilsagnsgivning. Der udarbejdes en årlig oversigt
over tilsagn og ansøgninger, som tilsendes parterne med henblik på en vurde-
ring af udviklingen i ventelisten. I forlængelse heraf drøfter parterne Lands-
byggefondens venteliste i forbindelse med evaluering af aftalen efter 2 år.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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